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RADOSLAV 
BLAŠKO
predseda ŠPKK 

garant Projektového tímu

Volám sa Radoslav a som predseda Študentského

parlamentu Košického kraja. Som mladý aktívny človek,

ktorý sa zaujíma o politiku a dianie v nej. Popri štúdiu na

Obchodnej akadémii Watsonova v Košiciach sa venujem

vzdelávaniu - seba sa a ľudí okolo mňa. 

Už 3 roky pôsobím ako lektor neformálneho vzdelávania a

témy, v ktorých sa cítim ako doma sú kritické myslenie,

rešpektujúca komunikácia ale aj design thinking. 

Vo voľnom čase rád čítam knihy - a to skôr tie motivačné, než

beletriu. Taktiež rád trávim čas v prírode a cestujem po svete.

"Koľko zo seba dáš, toľko sa ti vráti naspäť." je jedna z mantier,

ktorými sa v živote riadim.



ANNA

KOVÁČOVÁ
podpredsedníčka ŠPKK, garantka

Komunikačného a Koordinačného tímu

Volám sa Anna Kováčová a som podpredsedníčkou

Študentského parlamentu Košického kraja. Som mladá,

iniciatívna, niekedy možno až veľmi tvrdá na ľudí okolo seba,

keďže chcem, aby sa práca odviedla správne a bez komplikácií.

Vo svojom voľnom čase rada športujem, venujem sa hudbe a

čítaniu kníh a milujem letné večerné prechádzky. Študujem na

Gymnáziu Pavla Horova v malom mestečku 

- Michalovciach, v prírodovedeckom module, posilnenom

biológiou, chémiou a fyzikou.

A kde vidím svoju budúcnosť? Určite v zahraničí ako úspešná

právnička s milujúcou rodinou okolo seba.



SOŇA 
LONSKÁ
tajomníčka ŠPKK

garantka Administratívneho tímu

Volám sa Soňa a som tajomníčkou Študentského parlamentu

Košického kraja. Študujem na Súkromnej spojenej škole

EDURAM v Krompachoch. Zaujímam sa o sieťovanie

parlamentov aj vďaka vytváraniu Mládežníckeho

parlamentu spolu s ďalšími študentmi u nás v meste. Som

predsedníčkou Školského parlamentu na našej škole, kde s

členmi vytvárame rôzne podujatia ale aj aktivity do ktorých

sa s radosťou zapája aj samotné vedenie školy.

Snažím sa pomáhať mladým ľuďom a posúvať ich v pred, no rada

spolupracujem ale aj spoznávam nových ľudí. Aktívne sa zapájam

do verejných zbierok pre ľudí v núdzi. Rada cestujem, no vo

voľnom čase športujem, maľujem, som aktívnou členkou

folklórneho súboru, oddýchnem si aj pri dobrej knihe.



DANIEL 
TAKÁČ

dobrovoľník 

predseda Kontrolnej rady

Moje meno je Daniel a v rámci ŠPKK pôsobím nie len ako

dobrovoľník, ale aj predseda Kontrolnej Rady ŠPKK. V ŠPKK

som sa neocitol náhodou, ale práve preto, lebo sa zaujímam o

dianie v Košickom kraji a jedným z cieľov mojej osobnej vízie

je posúvať Slovensko, ale hlavne Košice vopred a jednou z

možností je práve spolupráca so študentmi. Považujem za

samozrejmé vzdelávať sa po celú dĺžku života a preto som

otvorený novým príležitostiam a ponukám.

Vo svojom voľnom čase rád čítam či už beletriu ale aj motivačnú

literatúru, no neujde mi ani psychológia či veda. Rád si zahrám

volejbal či sadnem na bicykel. Zúčastňujem sa aj vzdelávacích

workshopov alebo debatujem na rôzne témy s kamarátmi.



BIANKA
CHOLVALDTOVÁ
vedúca Projektového tímu

Volám sa Bianka a som členkou Študentského parlamentu

Košického kraja. Navštevujem Strednú Zdravotnícku školu

v Rožňave. Som predsedníčkou Rožňavského

mládežníckeho parlamentu, kde som obklopená mladými a

šikovnými ľuďmi tak ako aj tu v ŠPKK. 

Baví má práca s mladými ľuďmi. Mám možnosť s nimi

pracovať aj v Školskom pralamente kde som taktiež

predsedníčkou. Vo voľnom čase sa venujem folklóru, hre na

husle, a aj prvej pomoci. Som tiež členkou Slovenského

Červeného krížu. Rada trávim svoj voľný čas v prírode, s

rodinou a počúvaním hudby.



RÓBERT
RAJŇÁK

koordinátor Pomocnej rady, člen

Administratívneho a Koordinačného tímu

Volám sa Róbert a v Študentskom parlamente Košického

kraja pôsobím na poste Koordinátora Pomocnej rady. Som

študentom Gymnázia Štefana Moysesa v Moldave nad

Bodvou, kde sa taktiež aktívne angažujem pri vedení

školského parlamentu. 

Vo svojom voľnom čase rád čítam, trávim čas s rodinou a venujem

sa hudbe - hre na hudobné nástroje a taktiež aj štúdiu. Veľký

význam má pre mňa aj sebarozvoj. Na hlase mládeže záleží, hlavne

dnes - je nesmierne dôležité vyjadriť svoje názory a postoje,

prípadne nesúhlas a aktívne sa snažiť o zmenu, to je dôvod prečo

som aj ja v ŠPKK.

Verím, že v jednote je sila a práve preto je polupráca

kľúčom k dosiahnutiu spoločných cieľov.



SAMUEL
TORHÁNY
člen Kontrolnej rady, člen

Administratívneho a Projektového tímu

Som Samuel a v ŠPKK som členom Kontrolnej rady. Chodím

na Gymnázium, Alejová 1 v Košiciach a mládežníckej

politike sa už venujem roky, pričom aj na Alejovej vediem

Školský parlament. Okrem toho predsedám Mládežníckemu

parlamentu Mestskej časti Košice - Západ.

Nesmierne ma zaujímajú humanitné vedy, z nich menovite

filozofie a história. To uplatňujem aj v práci, keďže

brigádujem vo Východoslovenskom múzeu. Vo voľnom čase

sa ešte venujem hraniu v divadle, rečníctvu a keď príde

inšpirácia, rád píšem prózu aj poéziu.

Som extrovert, vždy si rád pokecám a zvyčajne ma stretnete

minimálne v saku a kravate, keďže som veľký fanúšik formálneho

oblečenia a zvyknem sa tak obliekať drvivú väčšinu času.



ZUZANA
FARKAŠOVÁ

členka Kontrolnej rady

členka Komunikačného tímu

Moje meno je Zuzana, som členkou Študentského parlamentu

Košického kraja, zastupujem tu pozície v kontrolnej rade a

komunikačnom tíme. Okrem participácie v ŠPKK a v školskom

parlamente sa venujem hre na hudobné nástroje, športom a

ďalším sebarozvojovým aktivitám. Som zameraná hlavne na

hru na gitare, v kapele/zbore, spev a karate. Hre na gitaru a

karate sa aktívne venujem už 10 rokov.

Vďaka štúdiu na osemročnom gymnáziu na Spojenej škole v

Sečovciach som s priateľmi založila kapelu, v ktorej pôsobím už tretí

rok. Milujem cestovanie a spoznávanie nových miest i kultúr, preto

sa stále učím nové jazyky a rozvíjam svoje vedomosti. Jednou z

mojich záľub je aj čítanie kníh. Najradšej mám odbornú a motivačnú

literatúru, občas však neodolám nejakej tej dobrej mange :).



JAKUB
ILENIN
vedúci Administratívneho tímu

Moje meno je Jakub, krycie meno čašník. V ŠPKK

zastupujem funkciu člena výkonnej rady. Som umelecká

duša skrz na skrz. Venujem sa prevažne štúdiu v rámci

práce s mládežou. Púšťam sa aj do Projektov EÚ a robím

moje maximum v rámci osobného rozvoja ako aj rozvoja

lokálnej komunity. 

Verím že svet má potenciál pre to byť prekrásne miesto,

viem že čím viac ľudí sa na jeho budovaní bude podielať

tým skôr ho dosiahneme.



KATARÍNA
ŠTRAUCHOVÁ

vedúca Komunikačného tímu

Moje meno je Katarína a som vedúca komunikačného tímu

Študentského parlamentu Košického kraja. Zaujímam sa o

život mladých ľudí a chytám sa každej príležitosti na jeho

zlepšenie, či už ide o študentský alebo voľnočasový aspekt.

Okrem toho, že študujem na bilingválnom gymnáziu

Javorová 16 v Spišskej Novej Vsi sa už niekoľko rokov

aktívne venujem tancu. 

Svoj voľný čas spestrujem fotografiou a kresbou, no mám rada

akékoľvek obohatenie života z oblasti umenia. Rovnako som aj

veľký milovník videohier a hudby.

Vždy som otvorená príležitostiam a rada sa rozvíjam a skúšam nové

veci. Rovnako je to aj s možnosťami spoznať nových ľudí, priateľstvá

sú pre mňa veľmi dôležitá súčasť života.



LUCIA
HÁDKOVÁ
koordinátorka Pomocnej rady 
členka Koordinačného tímu

Volám sa Lucia a študujem na Gymnáziu v Gelnici. Som

členkou ŠPKK a zároveň aj koordinátorkou jej pomocnej

rady. Som komunikatívna, spoločenská a rada sa zapájam

do školských aj mimoškolských aktivít. Zúčastňujem sa

mnohých súťaží, zvyčajne súvisiacich s prírodnými

vedami a matematikou. 

Vo svojom voľnom čase sa venujem športom. Preferujem posilňovanie

a v tomto smere som veľmi ambiciózna a odhodlaná posúvať sa ďalej.

Túžim cestovať, objavovať kúty svet a spoznávať ich kultúru. Mojou

vysnívanou destináciou sú Španielsko a Taliansko. Rada počúvam

rozličné žánre hudby a z podcastov obľubujem motivačné a náučné

typy. Veľmi rada sledujem zahraničné kriminálne seriály.

Pravidlo, ktorým sa v živote riadim je: 

"Nie je dôležité, koľkokrát padneš, dôležité je sa znova postaviť.”



KATARÍNA
ADAMKOVÁ

vedúca Koordinačného tímu

Volám sa Katka a som členkou výkonnej rady

Študenstkého parlamentu Košického kraja. Študujem na

Gymnáziu Pavla Jozefa Šafárika v Rožňave, kde tiež

aktívne zapájam do diania na škole, ako napríklad

pôsobením v školskom parlamente či účasťou v rôznych

vedomostných a športových súťažiach. 

Rada sa zúčastňujem, ale aj organizujem rôzne akcie na rozvoj

mládeže, ale aj na zábavu a relax popri štúdiu. Medzi moje

hobby patrí hlavne šport - a to najmä basketbal a bedminton, ale

taktiež aj čítanie kníh či hranie na klavíri.

Snažím sa čo najviac cestovať a užívať si život, pretože žijeme len

raz, a preto by sme si mali užiť každú jednu sekundu.



PETRA
GARANČOVSKÁ
členka Komunikačného tímu

Volám sa Petra a som členkou komunikačného tímu

Študentského parlamentu Košického kraja. Rada pracujem

so sociálnymi sieťami a pomáham obohatiť tie naše.

Navštevujem gymnázium Šrobárova, ktoré sa nachádza v

Košiciach. Som pracovitá a dôsledná študentka.

Vo voľnom čase sa venujem športom a umeniu. Tanec je

dôležitou súčasťou môjho života takmer desať rokov. Pôsobím v

úspešnom tanečnom klube D.S. Studio. Súťažne som sa zúčasnila

množstva slovenských tanečných pohárov, majstrovstiev

slovenskej republiky, dokonca aj majstrovstiev sveta. Počas

svojej tanečnej kariéry som nazbierala mnoho ocenení.

Taktiež rada cestujem a spoznávam nových ľudí. Som extrovertná a

rada trávim čas s mojimi blízkymi a kamarátmi. Medzi moje záľuby

určite patrí aj móda, ku ktorej mám veľmi blízko.



LUCIA
VARGOVÁ

členka Komunikačného tímu

Volám sa Lucia, momentálne študujem na Škole

umeleckého priemyslu v Košiciach. Táto škola mi poskytuje

skvelé možnosti pre môj umelecký rozvoj. Okrem štúdia sa

vo voľnom čase venujem tancovaniu, ktoré ma napĺňa

radosťou a energiou. Moje obľúbené tanečné štýly sú

klasický a moderný tanec.

Rada spoznávam nových ľudí, preto ma teší každá nová výzva

a príležitosť stretnúť sa s rôznymi persónami. Okrem

umeleckých aktivít má tiež fascinuje svet, cestovanie a

objavovanie nových miest. Voľný čas rada trávim s knižkou v

rukách, či s mojimi kamarátmi.

Väčšina ľudí ma vidí ako energetickú a pozitívnu osobu. Snažím

sa žiť plnohodnotný život a neustále sa zdokonaľovať a

zväčšovať si rozhľad do sveta.



BOGDAN JAVIER
SAENZ SMOLINSKA
člen Koordinačného tímu

Volám sa Bogdan Javier a som členom Študentského

parlamentu Košického kraja. Som aktívny mladých človek

ktorý sa zaujíma o potreby študentov. Ovládam 5 jazykov.

Študujem na SPŠEKE a som aj okresný futbalový rozhodca.

Zaujímam sa informačnými technológiami.

Vo voľnom čase taktiež rád skladám a opravujem počítače.

Rád športujem a organizujem aktivity pre mladých ľudí.

Rád bavím ľudí a dopujem všetkých okolo seba pozitívnou

energiou lebo skôr či neskôr sa to vráti aj mne.



SOFIA MÁRIA
STIASNÁ

členka Komunikačného tímu

Volám sa Sofia Mária a som členkou Študentského

parlamentu Košického kraja, kde sa zasadzujem o lepšie

vzdelanie a podporujem potreby študentov. Záujem o

prírodu a starostlivosť o životné prostredie sú pre mňa

kľúčové, a to nie len kvôli môjmu štúdiu na SOŠ v

Sobranciach. Rada trávim čas s mačkami, pretože ich

nezávislosť a hravosť ma fascinujú.

Moje angažovanie v študentskom parlamente ma učí lepšiemu

porozumeniu potrieb študentov a prispieva k mojej schopnosti

komunikovať a podporovať spoločenské záležitosti. Som motivovaná

učiť sa a rásť nielen ako jednotlivec, ale aj ako člen komunity s cieľom

podporovať pozitívne zmeny v okolí. Vzhľadom na moje aktivity a

záujmy sa teším na ďalší rast a príležitosti, ktoré mi život prinesie.



IVANA
FERKOVÁ
dobrovoľníčka 

členka Koordinačného tímu

Moje meno je Ivana a som dobrovoľníčka v Študentskom

parlamente Košického kraja. Som študentkou bilingválnej

triedy Gymnázia Ľ. Štúra v Michalovciach – rada sa učím

jazyky, cestujem, spoznávam kultúry, mestá, miesta a ľudí.

Aktívne sa venujem tancu už 10 rokov, mimo toho rada čítam,

píšem a trávim čas s priateľmi a rodinou. Nerada sa v živote

nudím, a tak kedykoľvek mám možnosť, zapájam sa do rôznych

projektov a súťaží. Záleží mi na budúcnosti, ale nie len tej mojej,

budúcnosti, ktorú formujeme my – študenti, žiaci, mladí ľudia.

Mojou víziou je spájanie mladých ľudí s rovnakými záujmami a

cieľmi, ktorí by boli ochotní a motivovaní spoločne vytvárať

lepšiu budúcnosť pre nás všetkých.



IVO 
HALKAI

dobrovoľník, člen Koordinačného tímu
Som Ivo, žiak Gymnázia Šrobárova 1 v Košiciach. Medzi

moje záľuby patrí informatika a turistika. Som dobrovoľník

Študentského parlamentu v Košiciach. V škole sa primárne

zaujímam o objavovanie informatických tajomstiev a v

prírode si užívam pokoj a krásy.

Teším sa, že môžem byť súčasťou študentského parlamentu v Košiciach!

Spolu môžeme vytvoriť aktívne a podnetné prostredie pre študentov.

Keď nie som v škole, aktívne bicyklujem a pravidelne chodim

do fitka na udržanie kondície. Vo fitku si vytváram svoj

osobný tréningový plán, aby som dosiahol svoje fyzické ciele. 

Rád experimentujem s programovaním a riešim technologické

výzvy. Mám vždy so sebou fotoaparát, aby som zachytil najkrajšie

momenty svojich turistických dobrodružstiev. Inšpirujem sa

cestovateľmi a športovcami, ktorí ma motivujú stále sa zdokonaľovať.


